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Zápis z 82. jednání Rady ÚJF AV ČR, v. v. i. dne 23. 6. 2023 

 
Přítomni:     O. Lebeda, P. Lukáš, O. Svoboda, V. Wagner 
 
Přítomni on-line: J. Bielčíková, P. Cejnar, P. Chaloupka, J. Kameník, A. Macková 
 
Omluveni:  P. Bydžovský, J. Chýla, J. John 
 
Jednání bylo zahájeno v 9:15 a probíhalo hybridně – prezenčně i on-line.  

Prezenčně jednání Rady proběhlo v zasedací místnosti ÚJF v Řeži. Jednání Rady řídil předseda 
rady Vladimír Wagner. 

Program: 

1. Schválení programu  
2. Kontrola a schválení posledního zápisu Rady 
3. Proběhlá jednání per-rollam 
4. Projednání výroční zprávy ÚJF za rok 2022  
5. Projednání účetní závěrky a rozdělení zisku ÚJF za rok 2022 
6. Různé 

Ad 1) Schválení programu  

Předseda Rady V. Wagner přednesl program jednání Rady a tento program byl Radou při 
hlasování jednomyslně schválen. 

Závěr: Program byl schválen jednomyslně všemi přítomnými členy. 

Ad 2) Kontrola a schválení posledního zápisu Rady 

Předseda Rady V. Wagner informoval členy Rady, že k zápisu z posledního jednání Rady 
nejsou připomínky a bude vyvěšen na webu. 

Závěr: Rada vzala na vědomí. 

Ad 3) Proběhlá jednání per-rollam 

O uskutečněných jednáních per-rollam informoval předseda Rady V. Wagner. 

• Dne 7. března schválila hlasováním per-rollam Rada ÚJF AV ČR podání návrhu na 
udělení Prémie Otto Wichterleho Veronice Brychové z Oddělení dozimetrie záření a 
Giovannimu Cecciovi z Oddělení neutronové fyziky. Akademická rada AV ČR na svém 
23. zasedání dne 2. května 2023 schválila návrh vedení ÚJF a Prémie Otto Wichterleho 
byla V. Brychové a G. Cecciovi udělena. 

• Dne 14. dubna schválila hlasováním per-rollam Rada ÚJF AV ČR podání návrhu na 
přeřazení kolegyň Mariapompea Cutroneo a Kateřina Pachnerová Brabcová do nejvyšší 
kategorie (vedoucí vědecký pracovník). V. Wagner Radu informoval, že ústav již 
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obdržel potvrzení, že tento návrh byl komisí pro zařazování pracovníků pracovišť AV 
ČR do nejvyššího kvalifikačního stupně po dodání doplňujících informací schválen. 

Závěr: Členové Rady vzali na vědomí přednesené informace. 
 

Ad 4) Projednání výroční zprávy ÚJF za rok 2022  

Ředitel ÚJF O. Svoboda stručně popsal zásadní body Výroční zprávy ÚJF za rok 2022. Ředitel 
rovněž poděkoval všem zúčastněným za pomoc při vypracování Výroční zprávy. Dále bylo 
uvedeno, že Dozorčí rada projednala Výroční zprávu bez zásadních připomínek dne 19. 6. 2023. 
Následovala diskuze k Výroční zprávě. 

Závěr: Výroční zpráva ÚJF za rok 2022 byla jednomyslně schválena všemi přítomnými členy. 

Ad 5) Projednání účetní závěrky a rozdělení zisku ÚJF za rok 2022 

Ředitel ÚJF O. Svoboda informoval členy Rady o účetní závěrce za rok 2022, která je součástí 
Výroční zprávy ÚJF za rok 2022. Dále ředitel přednesl návrh na rozdělení zisku ÚJF za rok 
2022, a to převedení celého zisku po zdanění ve výši 8 494 569,98 Kč do rezervního fondu ÚJF. 

Závěr: Rada schválila účetní závěrku všemi přítomnými členy. Návrh rozdělení zisku ve výši 
8 494 569,98 Kč do rezervního fondu ÚJF byl jednomyslně schválen všemi přítomnými členy. 
 

Ad 6) Různé  

V. Wagner poděkoval Oddělení dozimetrie záření ÚJF za výbornou spolupráci  
a součinnost na Veletrhu Vědy, který se konal od 8. do 10. června 2023 na výstavišti PVA 
EXPO v pražských Letňanech. Byl zde vystaven automobil s vybavením pro měření bouřek 
používaný v rámci projektu CRREAT, o který byl mimořádný zájem. 

Dále V. Wagner poděkoval i za podporu při provázení exkurzí v laboratoři Tandetron a na 
AMS. V. Wagner informoval členy Rady i o výborném fungování exkurzí v celém řežském 
areálu, kde má ÚJF dlouhodobou spolupráci s Centrem výzkumu Řež zajišťujícím exkurze na 
reaktory LVR-15 a LR-0. 

Závěr: Rada vzala na vědomí. 

 

Jednání Rady bylo ukončeno v 9:50 hodin. 

 

 

Zapsala: E. Křivánková    Ověřil: Vladimír Wagner 


